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Voorgenomen sluiting Eldra Ittervoort

Concrete vragen Graag stel ik het college de volgende vragen over het bericht, zoals 
dat vandaag in de krant stond over de voorgenomen sluiting van de 
Eldra fabriek in Ittervoort. Eldra is een belangrijke kabelproducent in 
Nederland en haar vestiging in Ittervoort levert veel hoogwaardige 
werkgelegenheid  op, waarvan Progressief Akkoord vindt dat er 
zoveel mogelijk van behouden moet blijven.

1) wat doet het college om de directie tot andere gedachten te 
brengen, en de vestiging in Ittervoort te behouden?
2) kunt u uitleggen waarom er zo’n haast is om dit te doen (sluiting 
per half 2020)?
3) wilt u zich inzetten voor een goede regeling, waarbij de 
werkgelegenheid in ieder geval in de regio wordt verdeeld (zoals 
eerder bij de sluiting van grote bedrijven gebeurde)?

Als het niet lukt om de sluiting te voorkomen, dan moet het college 
een standpunt innemen over een andere invulling voor de grote 
panden van Eldra.
4) heeft het college een plan om de grote,  centraal in het 
bedrijventerrein Ittervoort gelegen panden op een alternatieve wijze 
in te vullen?
5) als deze hallen leeg komen te staan en vervolgens ‘op de markt 
komen’, lijkt het niet langer urgent om de omstreden uitbreiding van 
het bedrijventerrein door te zetten. Hoe ziet u dat? Neem als 
voorbeeld dat paukenfabriek Adams aangegeven heeft een nieuw 
pand te willen zetten op de uitbreidingslocatie. Zij kan net zo 
goed/beter de ruimte van het nabijgelegen Eldra gaan gebruiken. 
Toch?
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